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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 15. august 2023 

 

Dato:                      Tirsdag d. 15. august 2023 kl. 17.00 – 20.00  

Sted: Kroggårdsskolens personalerum 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: 

Johanne Lindberg Petersen, Julie Bjørn Gildsig Poulsen, Christina 

Karecki Trolle, Michael P. R. Beiskjær, Bo Landtved Christensen og 

Rasmus Hansen. 

   

Forældrerepræsentant suppleant:  Helene Jakobsen 

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Kasper Holm/Lone Hansen 

 

Elevrepræsentanter:  

 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder Louise Holst Mortensen og   

souschef Anne Kristine K. Riis.  

 

Fraværende:  Julie og Christina 

Mødeleder:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Formand og Louise 

Referent:   Anne Kristine 

 

Der er forplejning under mødet. 
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1. Bemærkninger til referat fra sidste møde  
(under denne dagsorden) 

• Herunder godkendelse af referat og dagsorden 

 

 

Referat og dagsorden godkendt. 

Punkt til evt. 
Klassedannelse på 7. årgang 

 
 

Besluttet 

Opfølgning 

2. Nyt fra elevrådet 

3. Nyt fra skolen/afdelingerne 

 

Valg af elever til elevrådet sker i næste uge. Louise inviterer dem til 

opstartsmøde hos hende som en lille introduktion til opgaven. 
Louise inviterer dem ligeledes i Aula.  

 

 

Besluttet 

Opfølgning 

4. Korte meddelelser fra ledelsen 

• Goddag og velkommen ☺ 
• Status på tag 

• Forældremøder 

 

Goddag og velkommen. 
Præsentationsrunde af SKB. Louise fortæller lidt om sig selv.  

Hun føler sig allerede hjemme på Kroggårdsskolen og glæder sig til 
samarbejdet med SKB. 

 
Status på tag. 

Der har været fin fart på arbejdet efter sommerferien efter en 
sommerferie, hvor vejrets elementer har forsinket en del. 

Stilladsarbejdet flytter løbende, og vi justerer os herefter. Derfor vil 
indgang og adgange skiftes lidt rundt. 

Louise er i dialog med BSF i forhold til obs på mulige vandskader i 
undertaget. 

 

Børn og Ungeudvalget. 
Vi afventer politisk behandling i Børn og Unge udvalget vedr. max 

loft på elever som rykkes fra 28 til 26. Vi afventer resultat. 
 

Forældremøder: 
Louise deltager i alle forældremøder i dette skoleår. 

 
0 årgang holder efter efterårsferien (Ikke valgt endnu) 

23.8 – 1. årgang (Johanne/Christina) og 6. årgang (Jimmi) 
24.8 – 9. årgang Vi springer denne årgang over 

30.8 – 2. årgang (Johanne) og 5.b (Bo/Christina) 
04.9 – 8. årgang (Helene/Rasmus) 

06.9 – 3. årgang (Michael), 4. årgang (Bo) og 7. årgang (Rasmus) 
 

5.a mangler dato (Jimmi/Rasmus) 

 

Besluttet 

Opfølgning 
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Hvad skal der siges på forældremøderne: 
• Status på velfærdens fundament. SB har været en aktiv del 

• Valg til næste år 
• Vi har en ledig suppleant post  

• Politikker  

• Stor fokus på skolens økonomi i årets løb gør, at der er mere 
balance. Fokus på økonomi fortsætter for at sikre den rette 

kurs.  
 

Jimmi laver en stikordsliste, med punkter der skal fortælles om på 
forældremøderne. 

 
 

5. Forretningsorden 
• Se bilag 1. Inspiration til samtale – se bilag 2. Bilag 3 til 

baggrund.  

 

 

Ændringer til forretningsordenen. 

 
Elevråds rep. vælges efter sommerferien for 1 år. 

Medarb. rep. vælges i efteråret for 2 år. 
 

Drøftelse af SB møders længde. SB foretrækker lange møder og 
færre møder, så vi beholder 3 timers møder. 

 

Vi aftaler at der sættes tid på alle punkter, for at blive mere 
effektive i behandlingen af emner. 

 
Der tilføjes at elevrådsrep. ikke må overvære evt. behandling af 

personsager. 
 

Referat er godkendt, hvis der ikke modtages kommentarer efter 5 
dage. 

 
En mere overskuelig opstilling. 

 
Louise laver et nyt oplæg og sender til Jimmi. Det reviderede 

udkast kommer med til næste SB møde. 
 

Punkt til næste møde: 

Procedure omkring konstitution af skolebestyrelsen drøftes på 
næste SB-møde. 

 
Hvordan arbejder vi med valg og årsberetning? Nye ideer. 

 
Arbejdet med tydelige principper 

 
 

 
 

Besluttet 

Opfølgning 
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6. Årshjul 
• Revidering og godkendelse.  

• Inspiration: 
https://www.skole-foraeldre.dk/arsplan 

 

Gennemgang af årshjul: 

Budget status flyttes til oktober i dette skoleår, så Louise har nået 
at få et grundigt indblik.  

 
Velfærdens fundament fortsætter på vores møder, men vi skruer 

lidt op og ned for fylden alt efter, hvor vi er i processen. 
 

Kontaktforældre modtager en velkomst brochure fra SB. Den 
justeres i september og afleveres i oktober efter de nye 

kontaktforældre er valgt på forældremøderne. 
 

Forældremøder holdes som punkt for sig i årshjulet. 
 

HUSK at vi får informeret om, at det er vigtigt forældre følger den 

rette kommunikationsvej. 
 

Dialogmøder og events skal fortsat ligge i vores årshjul. Ide at vi 
bruger kontaktforældrene som debatgruppe og inspiration til 

drøftelser. 
Det kan ligge i januar med henblik på brug ind i det nye skoleår. 

 
Gennemgang af fysiske rammer beholdes, da vi må holde fast i at 

indsigten i de fysiske forhold er betydningsfuldt. Vi skubber det til 
foråret marts og april. 

 
Vi sletter ”Fælles uge 17” punktet, samt SFO-punkt. 

 
Timefordelingsplanen flyttes til april. 

 

Årsberetning – vi skal finde en model. Gerne i forbindelse med at 
forældrene i forvejen dukker op på skolen. 

 
Revidering af vores principper skal være en del af SB årshjulet. 

Vigtigt at vi har samtlige principper i en samlet mappe. 
Hjemmesiden opdateres løbende i forhold til nye aftaler. 

 

Besluttet 

Opfølgning 

7. Datoer og tider  

Vi holder fast i 6-7 møder á 3 timer. 17.00 til 20.00 

 
August tirsdag den 15.8 

September tirsdag den 26.9 
November onsdag den 15.11 

Januar torsdag den 18.1. 
Marts mandag den 18.3 

Maj tirsdag den 14.5 
Juni onsdag den 12.6 

Besluttet 

Opfølgning 

https://www.skole-foraeldre.dk/arsplan
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8. Punkter til fremadrettede dagsordener – skoleårets 
prioriteringer. 

 

Økonomi i SFO – hvordan bruges pengene. 
Visiterede elever – kan vi gøre noget lokalt? 

Forårs SFO 
 

Principper omkring: 
Lektie 

Mobilpolitik 

Skolerejser 
Klassedannelsesproces på 7. årgang 

 

Besluttet 

Opfølgning 

9. Eventuelt  

Klassedannelsesproces på 7. årgang. 

Kasper fortæller kort om de mange parametre som vi arbejder ud 
fra i processen. Vi er enige om, at det er vigtigt at få gennemgået 

klassedannelsesprincipperne og få dem på skrift. Et forslag om vi 
evt. kunne droppe børnenes ønskeliste. 

 

Besluttet 

Opfølgning 

 

  Jimmi Højkilde (bestyrelsesformand)/Louise Holst Mortensen (skoleleder) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


